
Zápis č. 1 ze zasedání Sociální a zdravotní komise Rady městské části       
Praha 3  ze dne  9. 2. 2011 
 
Přítomni : Ing. J. Heller, MBA-předseda; MUDr. J. Jungwirth-místopředseda; Ing. Mgr. I. 
Ropková,  MUDr. M. Zeman, MBA        
Jana Hromádková-tajemnice komise 
Přizváni k jednání : Andrea Lubčíková, DiS.-OE 
Omluveni : Andrea Lubčíková, DiS. 
Jednání řídil : Ing. J. Heller, MBA   
 
SZK upravila navržený program jednání. Z programu byly vyjmuty body :1. Poskytnutí nebo 
neposkytnutí daru se sociálního a zdravotního fondu; 4. Tísňová péče AREÍON do doby 
schválení rozpočtu MČ Praha 3. 
 
Hlasování :          pro     4    proti      0       zdržel se           0 
 
Úvodem zasedání Sociální a zdravotní komise byly přítomným členům komise předány : 
Jednací řád komisí RMČ, Směrnice RMČ k nakládání s finančními prostředky, Zásady pro 
přidělení bytu v domě s pečovatelskou službou, Zásady pro zapůjčení terminální stanice 
systému tísňové péče AREÍON. 
 
 
Sociální a zdravotní fond 
 
1. Žádost o prodloužení  lhůty použití peněžitého daru do 31.3.2011 
Předkládá : PhDr. Jana Hromádková 
 
Dne 18.1.2011 požádal PREMIO INVEST, s.r.o., Na Jezerce 1458/14, Praha 4  o prodloužení 
lhůty použití peněžitého daru pro vybudování bezbariérového  přístupu do zdravotního 
střediska Jeseniova 1226/139, Praha 3, z důvodu delší výroby schodolezu výrobcem 
ALTECH, s.r.o., který se smluvně zavázal k jejímu dodání do 28.2.2011. 
Darovací smlouva č. S 2811/10  ze dne 10.11.2010. 
O poskytnutí daru rozhodlo Zastupitelstvo MČ Praha 3 dne 28.6.2010, Usnesení č. 481. Dar 
ve výši 385 000 Kč byl poskytnut ze Sociálního a zdravotního fondu MČ Praha 3. 
SZK doporučuje prodloužit lhůtu pro použití peněžitého daru do 31.3.2011. 
 
Hlasování :          pro      4             proti      0       zdržel se           0 
 
 
Sociální problematika 
 
2. Žádosti o poskytnutí nebo neposkytnutí bytu v DPS  
Předkládá : PhDr. Jana Hromádková 
 

   SZK doporučuje poskytnutí bytu v DPS ve II. stupni 
  naléhavosti    

 
  SZK projednala žádost o znovuposouzení 

 žadatelkou byly doloženy nové skutečnosti. 
   SZK nedoporučuje poskytnutí bytu v DPS 

 
 



 
  SZK doporučuje poskytnutí bytu v DPS Krásova 
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                  SZK nedoporučuje poskytnutí bytu v DPS 
 

 
  SZK doporučuje poskytnutí bytu v DPS Krásova 
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  SZK doporučuje poskytnutí bytu v DPS Krásova  

 
 

  SZK nedoporučuje poskytnutí bytu v DPS 
 

 
 Žadatelce bylo opakovaně nabízeno umístění 

 v domově se zvl. režimem, což odmítla.   
  SZK projednala opakovanou žádost o poskytnutí 

     bytu v DPS a trvá na svém původním stanovisku 
     z let. 2007 a 2009, tj. nedoporučuje poskytnutí bytu 
 

 
  SZK doporučuje poskytnutí bytu v DPS v I. stupni  

  naléhavosti 
 

 
Hlasování :          pro      4             proti      0       zdržel se           0 
 
 
3. Směny bytů v DPS Roháčova, Krásova 
Předkládá : PhDr. Jana Hromádková 
 
V období od 2.11. 2010 do 19.1.2011 bylo podáno celkem  13 žádostí  o výměnu bytu v DPS 
Roháčova. 

 



Hlavním důvodem je probíhající postupná rekonstrukce bytů v celém objektu, důvodem je i 
zdravotní stav a snížená pohyblivost žadatelů. 
 
Směna :  
-  

   
   

 
   

   
 
 

 
  

   
   

   
   

   
   

  
   

 
   

Dne 21.1.2011 podala žádost o výměnu bytu jedna obyvatelka DPS Krásova. Důvodem je 
chybně provedená oprava střechy, do bytu zatéká voda, byt je vlhký, na stěnách plíseň, 
zplesnivělo i oblečení ve skříních. 
Směna : 

 
 
SZK projednala žádosti a směny bytů doporučuje 
 
Hlasování :          pro      4             proti      0       zdržel se           0 
 
 
4. Různé 
 
a) MUDr. Zeman, ředitel FN Královské Vinohrady, informoval přítomné členy komise o 
situaci a opatřeních nemocnice k odborové akci lékařů Děkujeme odcházíme: 
- bude omezen z důvodu odchodu lékařů  provoz neurologie, nezbytnou péči zajistí ostatní   
  oddělení; 
- množí se i výpovědi lékařů z dohod o pracovní činnosti; 
- FNKV požádá praktické lékaře, odborníky specialisty o zvýšenou míru spolupráce; 
- dojde k posunu plánovaných operací a úkonů. 
 
b) jednání SZK svolané na den 27.1.2011 od 16.00 hod. ukončil předseda komise v 16.50 hod. 
z důvodu neschopnosti komise se usnášet. Z jednání  se řádně omluvil MUDr. Jungwirth. 
Přítomným, Ing. Hellerovi a  Ing. Mgr. Ropkové, byly předány podkladové materiály pro 
jednání. Jako host se zúčastnil Mgr. J. Matušek, zástupce starosty.   
 
 

 



c) přítomným členům komise byly pro informaci předány materiály: 
- Zpráva o činnosti v oblasti prevence kriminality za rok 2010  
- Výše úhrad za služby a pobyt v příspěvkových organizacích Pečovatelská služba,    
  Ošetřovatelský domov a Integrační centrum Zahrada v roce 2011. 
SZK vzala informace na vědomí 
 
 
 
Jednání zahájeno v 16.30 hod. 
Jednání ukončeno  v 18.30 hod. 
 
 
 
Zapsala : Jana Hromádková 
tajemnice komise 
 
 
 
 
 
 
Ing. Josef  Heller, MBA 
předseda komise 
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